



BREGENZER
FEST
SPIELE

Sophisticated musical theatre and the best entertainment for a large audience go hand in hand at the Bregenz Festival. During the five-week festival season in July and August, around 80 events are on the programme, which are attended by over 200,000 guests. For the 2025 season we are looking for

STAFF FOR THE MAKEUP-DEPARTMENT

FROM JUNE 30TH TO AUGUST 19TH 2025

YOUR PROFILE

- » Completed, specialised vocational training
- » Commitment and teamwork skills

Based on the collective agreement, the actual salary depends on professional qualifications and experience.

Would you like to join our summer-team and become part of the Festival family? Then we are looking forward to receiving your application at frauke.gose@bregenzfestspiele.com.



BREGENZER FESTSPIELE GMBH

Platz der Wiener Symphoniker 1 | 6900 Bregenz | T +43 5574 4070



BREGENZER
FEST
SPIELE

Anspruchsvolles Musiktheater und beste Unterhaltung für ein großes Publikum gehören bei den Bregenzer Festspielen zusammen. In der fünf-wöchigen Festspielzeit im Juli und August stehen rund 80 Veranstaltungen auf dem Programm, die von über 200.000 Gästen besucht werden. Für die Saison 2025 suchen wir Verstärkung:

MITARBEITENDE FÜR DIE ABTEILUNG MASKE

VON 30. JUNI BIS 19. AUGUST 2025

IHR PROFIL

- » Abgeschlossene, fachbezogene Ausbildung
- » Engagement und Teamfähigkeit

Basierend auf dem Kollektivvertrag orientiert sich das tatsächliche Gehalt an der beruflichen Qualifikation und Erfahrung.

Sie haben Lust, Teil der Festspielfamilie zu werden? Dann freuen wir uns auf Ihre Bewerbung an frauke.gose@bregenzerfestspiele.com.



BREGENZER FESTSPIELE GMBH

Platz der Wiener Symphoniker 1 | 6900 Bregenz | T +43 5574 4070